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THAILAND 

CERTIFICATE 

 

TOUR CODE : P/K GOOD 5/GG2 

TOUR HIGHLIGHT 

 

 ELEPHANT SAFARI  

 SAN KHAM PANG  

 WHITE TEMPLE  

 GOLDEN TRIANGLE  

 MAE SAI   

 

 

 

Itinerary Subject To Change 

特殊情况下行程会有少许更改 

  

  
DAY 01   SINGAPORE – CHIANGMAI ( L / KHANTOKE DINNER ) 
Upon arrival in Chiangmai Airport, meet our local tour guide and 
proceed to enjoy Khantoke dinner with Thai dancing shows. After that, 
check in to hotel. 

 
DAY 02    CHIANGMAI ( B / L / D ) 

After breakfast, visit Doi suthep temple which is located at 929 feet above 

sea level. You can have a beautiful view of Chiangmai town by climbing 

300 steps of the winding dragon or taking the tram. Its encroaching 

frosted hill can be enjoyed from the temple compound. After that, we 

will be visiting San Kham Pang Village (Home Industries), which is 

another well-known place in Chiangmai Thailand. It is the major 

traditional handcraft center in Northern of Thailand where you can see 

the creation of Thai silk, Cotton Products, Jewelry, Painting works, 

Umbrella and Healthy Food Products as Royal Jelly Bee or Honey etc. 

 

DAY 03   CHIANGMAI – CHIANGRAI – CHIANGMAI( B / L / D ) 

After breakfast, we will continue our tour to Chiangrai. Along the way, 

we will stop by at Mae Kajan Hot Spring. Next, proceed to the exquisite 

White Temple (Rong Khun Temple). After which, we will proceed to The 

Golden Triangle at the intersection between the Mekong River and Kong 

River –The gate of borders in Thailand, Burma and Laos. After that, we 

will continue our tour to Mae Sai, the northernmost town in Thailand. It 

is separated from Burma only by a bridge. There are many shops selling 

an assortment of Myanmese shoes and souvenirs here. After dinner, we 

will return to Chiangmai. 

 

DAY 04   CHIANGMAI ( B / L / D ) 

After breakfast, we will visit the Elephant Camp in a Natural Park. It is 

an amazing and amusing performance by The Elephants. You may try 

the Elephant ride at your own expenses. Next on, we will take a trip to 

Monkey Centre where the monkeys will demonstrate an impressive 

range of talents. We will continue our trip to visit the Baan Tong Luang 

(Mix Hill Tribes village). You can find the Long Neck, White Karen, 

Lahuchibalah , Mong(meo), Pharong(Long Ears) tribes here. After which, 

we will proceed to the Orchid & Butterfly Farm where there is a display 

of blooms of all varieties, shapes, colours and prices from a few baht for 

the common strains to a few hundred thousand for the rare and exotic 

species. 

 

DAY 5   CHIANGMAI – SINGAPORE( B ) 
After breakfast, free at own leisure until transfer to Chiangmai Airport for 
your flight back. 

 
 
 
 
 
 
 
 

  5DAYS 4NIGHT 

Chiangmai & Chiangrai 
ELEPHANT SAFARI 

NOTE : TOUR GUIDE & DRIVER TIPPING 100 BAHT PER PAX PER DAY 
TOURS WILL BE RE-ARRANGED IF THERE IS NEED TO, HOWEVER, WE WILL COMPLETE THE WHOLE TOUR AS STATED IN THE ITINERARY 
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泰国 
CERTIFICATE 

 

TOUR CODE : P/K GOOD 5/GG2 

TOUR HIGHLIGHT 

 

 骑象动物园  

 长颈族村庄  

 白龙宫  

 金三角  

 

 

 

Itinerary Subject To Change 

特殊情况下行程会有少许更改 

  

  

第一天 ： 新加坡 – 清迈【泰北文化晚餐】 

抵达清迈机场，并与当地导游会面。下午，导游带领着大家品尝泰北文化

餐，您可以通过兰娜泰式歌舞表演了解到泰国北部美食和文化，这里都是

泰北的特色菜，泰北香肠，泰北沙拉，红咖喱，炸猪皮，炸鸡，和炸香

蕉。这里座无虚席，台上鼓舞生平，演员不时穿梭于食客之中.热烈的气

氛使每位顾客都乐在其中，为您的晚餐时间带来欢乐。 
 

第二天  ：   清迈【早，午，晚】 

早餐后，前往参观泰国著名的佛教圣地，海拔 929 英尺精美的【素贴

寺】。游人沿着龙身登 300 多个石阶可到达素贴山山顶，观看整个清迈

市及乡间景致。山顶还有一座巨大的舍利塔，塔身贴满金箔，高耸入云，

阳光下灿烂夺目，富丽堂皇。随后到【三甘烹村】（家庭工业） ，这是

泰国清迈另一个著名的景点。它是泰国北部主要制造传统手工艺中心，您

可在此购买蜂蜜，燕窝，纸伞，皮克等。 

 
第三天  ：清迈 – 清莱 – 清迈【早，午，晚】 

早餐后前往清莱，途中经温泉地带( Mae Kajan Hotspring ) ，您可在此

泡脚，后往参观世界唯一【玻璃白庙】（Rong Khun temple or White 

temple ）。寺庙的设计者是泰国的视觉艺术家及画家 Chalermchai 

Kosipipat。庙名因其独特的白色设计主题，白色玻璃材料，奇特的设计

元素而闻名。白色意欲圣洁的菩萨，白色的玻璃代表智慧照耀世上每一个

人。之后，參观泰国北端湄公河和博河的交会点的【金三角】，此乃泰、

緬、寮三国交界的门户，划分了三个国家的土地，这里原来是生产毒品的

基地，而如今已成为旅游胜地。接着到【美赛市】（Mae Sai）泰国最北

的泰緬甸交界小城市。接近橋頭的大街兩旁，擺滿各式各樣两个国家的纪

念品，有众多的旅游商店，非常热闹。晚餐后乘车返回清迈。 

 

第四天  ： 清迈【早，午，晚】 

早餐后，前往【大象營】，游客可以亲眼目睹到年纪稍大的象群表演雜

技，那些可爱的大象表演会令人惊奇。之后，您可自费骑大象赏景，享受

骑象的新鲜感，显得更加刺激。接下来参观猴子表演，该处的猴子表演会

给您带来深刻的印象。然后，观看惊心动魄的【人蛇表演】，之后到【少

数民族乡村】，有长颈族, 长耳族，白甲良，苗族，拉蒙族，观看村里保

留各各民族传统的服饰及生活习惯。然后继续到 兰花＆蝴蝶园，泰国兰

花栽培基地和批发中心。这里兰花品种繁多，色彩缤纷绚丽，种植园内还

有大型的蝴蝶培育基地。您可以在此欣赏各式各样的四季兰花和兰花品种

让您耳目一新。 

 
第 05 天： 清迈/ 新加破【早】 

早餐后，自由活动，到清迈机场回返家园。 

 
 
 
 
 
 

  5 天 4 晚 
清迈  &  清莱 

骑象丛林游 

NOTE : TOUR GUIDE & DRIVER TIPPING 100 BAHT PER PAX PER DAY 
TOURS WILL BE RE-ARRANGED IF THERE IS NEED TO, HOWEVER, WE WILL COMPLETE THE WHOLE TOUR AS STATED IN THE ITINERARY 

 


